



PROTOKOLL Nr 3

Datum: Tisdag 20/3 2018
Tid: 17:00
Plats: Thordéngården.

Närvarande

Leif Lindvörn, Catharina Kristiansson, Christina Broberg, Elisabeth Scott, Hans-Jürgen Käding och Johan Brinck.

- § 1 **Mötets öppnande**
Leif hälsar alla välkomna.
- § 2 **Godkännande av dagordning**
Godkändes
- § 3 **Val av justeringsman**
Catharina Kristiansson
- § 4 **Rapporter och skrivelser**
Inget att rapportera.
- § 5 **Rapport från senaste styrelsemötet**
Leif drog en sammanfattning från mötet. Konstitueringen resulterade i två vice ordf, Peter Bjurström och Robert Carlén. Planering pågår för att genomföra frukostmöte med politiker och samarbetspartners under maj månad.
- § 6 **Att Göra-lista**
Oddevold-dagen har bestämts sedan tidigare till den 26/5-18. Behövs fortsatt arbete med detaljplaneringen och kommunikation till lagen och övriga funktioner Viktigt att omgående få till ett uppstartsmöte med Johan E. Från UU kommer H-J och Bettan att vara med. H-J bokar upp en tid.
Ang utdrag ur polisregistret så tar LL fram förslag till rutiner inför ledarmöte i mars.
- § 7 **U 19, U17 & U17u**
Träningen och matchandet löper på bra. Bra kontakt mellan grupperna inkl A vad gäller matchande och upplyftning av spelare.
Mv-träningen körs en gång/v och har efter en lite trevande start kommit igång mycket bra.
Problem med matchplaner pga att Thordéngården inte är spelbar.
Vi söker ytterligare en assisterande tränare till U 17.
- § 8 **Pojklag 13-14 år**
Rullar på med träningen. 04:orna spelat cup i Vårgårda och det var en bra insats av killarna. 05:orna har spelat träningsmatch mot IFK U-a och gjorde en jämn och bra match. Oklart om grupperna ihop anmält 2 eller 3

lag. Catharina kollar.

Ang ledare för 05-gruppen så är Stefan Constantin intresserad av att komma in som ledare, inriktning mitten av april. Leif introducerar Stefan C.

Försök också att formalisera Stefan Johansson som ledare (idag fystränare). Johan ansvarar för detta.

§ 9 Pojklag 8-12 år

P 06 har spelat turnering i Färgelanda.

Några av spelarna i 06-gruppen som tidigare lämnat för Rosseröd vill nu komma tillbaka. Leif håller i kontakten. Första kontakten sker med våra ledare i P 06 för att stämma av hur vi ställer oss till detta.

P 07. Rullar på som det ska. Synpunkter framförda från Johan O inför spelåret. Återkoppling av H-J o Catharina på ledarmöte för P-lagen.

P 08. Beslut att vi kör en uppstart i början av maj. Kontakt med alla intresserade, info i sociala medier, inbjudan till första träning (Johan leder).

P 09 o 10 rullar på enligt plan.

§ 10 Oddevolds Fotbollsskola (5-7 år)

Diskussion om att ha någon som kan vara med och starta upp fotbollsskolan och gärna hålla i lite mer än bara de första gångerna. Detta för att föräldrar ska kunna komma in lite mer successivt som ledare.

§ 11 Åtgärdslista

Uppdateras och skickas ut av Johan (görs efter u-ledarmötet 26 mars)

§ 12 Oddebollen

Planeringen fortgår. Några färre lag än vid samma tid ifjol.

§ 13 Landslagets Fotbollsskola

Catharina och Linda i Rössö har fortsatt planeringen.

Pappersinbjudningar är beställda för att dela ut via ledare.

Koll via ungdomsspelarna om att vara ledare. Inbjudan läggs ut nån gång efter påsk.

§ 14 Oddevolddagen

Se att göra-listan.

§ 15 Utbildning

C-diplomutbildning kommer att genomföras april/maj. Förslag på datum tas fram under u-ledarträffen

§ 16 Verksamhetsplan 2018

Verksamhetsmål för UU sammanställda och inskickade.

§ 17 Övriga frågor

Revidering av Oddevoldstråden. Förslag till Johan o Leif som sammanställer till u-ledarträffen 26 mars.

GDPR. Förfrågan ställs till huvudstyrelsen om föreningens riktlinjer o rutiner.

§ 18 Nästa möte

25 april kl 1700

§ 19 Avslutning

Leif tackade för visat intresse o avslutade därefter mötet.